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Przervodnicz4ca Rady Nzliejsl<iej Elzbieta WiSnier,vska o godzinie lia0 otwarla obrady
XXXII nadzwyczajnej sesji Rady Nfiejskiej w' Jqdrzejor,vie. Obradl, rozpoczQto przy
obecnoSci na sali obrad 20 radnych na stan 21 radnych, co stanor,vi 95,219,o ogolu Rady.
Przer,vodnicz4ca stlvierdzila quorum pra\,vomocne do podejmowania uchr,vai.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybytych na sesjg. Burmistrza Leszka Kapcip, Wice
burmistrzór,v Janusza Wolniaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników ivydzialów
Llrzpdu_ Miejskiego, kieror.vników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wizystkich
przybylych na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Wojciecha Bilewicza
na sekretarza obrad
Radny Bilewicz wyrazil zgodp.
Sekretarzem obrad j ednogloSnie wybrano radnego woj ciecha B ilewicza.

Ad 2.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e od dwóch kadencji zglasza wnioski

odnosnie gieldy rolnej i prosi o zainteresow-anie t4 spraw4
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej odczytala projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwalg

Nr XLV/414102 z dnia 25 kwietnia 2002 roku w sprawie ustalenia wysokoÉci stawek oplaty
targowej, sposobu jej poboru, okreslenia inkasentów iwynagrodt nia.a pobór tej optaty,
or az uzasadnienie do uchwaly.

Radna Janina Szreniawa uwala, 2e oplata w wysokoSci IO zl, to nie jest duzo - i
bardzo dobrze. Radna zapfiala, dlaczego Spóldzielnia \zlieszkaniowa ma pobieraó
wynagrodzenie w wysokoSci 37 oA za pobór oplaty.

Bu¡mistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze uchwala dotyczy gieldy samochodowej, na
której znajdqsip równiez ci4gniki, proponuje rozszerzenie zapisu o.iagniLi oraz jednoélaáy.

. Radny Krzysztof Swietlik uwala. 2e nale2y przewidzieó sytuacjp, kiedy wjedzie ktos
z lawet4 na której moze byó 5 samochodór,v.

Burmistrz Leszek kapcia wyjaSnit, 2e zapis precyzuje
do sprzedazy.

od kazdej sztuki wystawionej

Radny Stanislaw Baraúski uwa2a. ze pod zapisem ,,pojazdy mechaniczne" kryj4 sip
równiez ci4gniki rolnicze i jednoélady.

Radny Jan Zipbiúski proponuje, aby po slowach ,,pojazdów mechanicznych" dopisaó
.,sprzgtu rolniczego" co zalatwi problem.

Przewodnicz4ca Rady proponuje, aby zapis brzmial ,,ptzy sprzed,aiy pojazdów
mechanicznych - 10 z1 od kazdej sztuki wystawionej do sprzóduiy órut prty sprzedaly
j ednoSladów - 5 zl od kazdej sztuki wystawion ej d,o sprzedazy .

Burmistrz Leszek Kapcia uwaia.2e najlepszy bgdzie zapis:
,, 8) przy sprzeda2y pojazdów mechaniczn¡zch i innego sprzgtu - 10 zl od kazdej sztuki
wystawionej do sprzedazy,
9) przysprzedazyjednoóladow-- 5 zl od,kazd,ej sztuki wystawionej do sprze da2y,.

Radny Andrzej Hatny proponuje, aby umiesció zapis ,,pojazdów kolowych za
wyj4tkiem rowerów" bo w tym mieszczq sip wszystkie pojazdy.



PrzewodniczEea Rady zap54.ala radcg prawnego Danutp Kiwiorsk4 czy takr zapis
bqdzie zgodny z prawem.

Pani Danuta Kiwiorska powiedzi ala, 2e najbardziej nalbardziej kompetentna osob4 do
zabrama glosu w tej sprawie jest Pan Radny Michalski.

Radny Kazimierz Michalski Lrwaaa, ite zapis, który byl dotychczas jest u,ystarczagcy
i w takiej formie tg uchwalg mo2na przyjqó. S4 samochody, których wartoSó jest niewielka,
a s4 motocykle warte nawet kilkadziesi4t tysiEcy zl Nie jesteémy u, stanie uszczególowió
wten sposób, zeby wyczerpaó wszystkie mozliwoÉci. Uchwala ma to do siebie, 2e mo2na j4
u' kazdej chu'ili zrnienió. Jezeli zycie poka2e, 2e bpda konieczne znttan1," w kazdej chwili
mozna to zrobió.

Burmistrz Leszek Kapcia porviedzial, 2e jeaeli radni siq zgadzq4 ze pod pojgcie
pojazdów mechanicznych mozna podci4gn4ó wszystko i nie potrzeba uszczególowió -
n'ycofuj e autopoprawkp.

Radny Janusz Zipbiiski wnioskuje, aby punkt B brzmial: ,.8) przy sprzedazy pojazdów
nrechanicznych i sprzptu rolniczego - i0 zl od kazdej sáuki wystawionej do sprzedazy".

Radny Ryszard Dzwonek wnioskuje, aby dopisaó .jednoslady - 5 zl".
Radny Adam Wójcik przypomniatr, 2e ta uchwala rozszeÍza zakres dotychczasowej

uchwaly reguluj4cej opiaty targowLskowe. Jest mozliwosó w sytuacjach nieprzewidzianych,
naliczenia optraty np. za zajgcie I m'. Czy jest mozliwoÉó objpcia wszystkich artykulów. jakie
sig mog4 pojawió, czy trzeba coi dopisywaó?

Kierownik ZRB Leslaw Jezewski powiedzia| ze wszystkie inne podmioty
przyjezdzaj4ce handlowaó mozna podporz4dkowaó do zapisów w obowi4zuj4cym cenniku.
Nie bylo w cenniku punktu odnoÉnie samej gieldy i dlatego trzeba go uchw-alió.

Radny Jan Zipbiúski podtrzymal swój wniosek.
Radny Ryszard Dzwonek sprecyzowal swój wniosek. dopisaó. .,9) jednoilady - 5 zI

od kazdej sztuki wystawionej do sprzeda|y".

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyst4pila do giosowania wniosków.
Wniosek Radnego Zipbiírskiego :
,,8) przy sprzeda|y pojazdów mechanicznych i sprzgtu rolniczego - 10 zI od ka2dej sztuki
wystawionej do sprzeda2y" .
Wniosek przyjgto nastqpuj4c4 iloéci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

\1'niosek Radnego Dzwon ka:
,.9) jednoúlady - 5 zl od kazdej sztuki wystawionej do sprzedazy".
\\'niosek przS'jqto nastgpuj4c4 iloici4 glosów :

Z a - 9
Przeciu, - 0
\ \ 's t rz¡  malo s iq  -  5

Rada N4iejska w Jgdrzejowie /prz}, sbs.noÉci na sali  obrad l9 radnigl/ jednogloÉnie

¡roivzigla Uchlvalg Nr XXXII/2S9i05 znrieniaj4c4 uchu,alQ Nr XLVi4l 1,t02 z dnia 25 kvu,ietnia
2002 roku rv sprar,rie ustalenia r.r'vsokoéci starvek optaty largowej, sposobu jej poboru,
okreélenia inkasentów i n'l,naurodzen\a za pobór tej optaty
/ Uchrvala 1{r XXXII/289/05 w zal4czeniu do protokolu/.
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